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Zápisnica zo zasadnutia  
komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 23.01.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny     
 

 

Zasadanie otvoril a viedol predseda komisie. V úvode poprial všetko dobré v novom roku. 

Predstavil program rokovania komisie podľa pozvánky:    
 

 Program predkladateľ  

 

 
Otvorenie, privítanie Zoltán Beke 

1. 
Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na r. 2023 
Michaela Stehlová 

2. Správa o činnosti TSP za obdobie 08 – 12 / 2022 Lucia Csuporiová  

3. 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava 

na roky 2023 – 2027 a Komunitný plán sociálnych služieb mesta 

Rožňava na roky 2023 - 2027 

Bc. Romina Gyüréková 

 

4. 

 

Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach poskytovania a 

úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do troch 

rokov veku dieťaťa – návrh na zmeny 

Mgr. Juraj Halyák 

5. 
Bytová agenda 

– informácia v zmysle VZN  
Mgr. Ľudmila Černická  

6.  Rôzne   

 Záver  

 

Hlasovanie za program:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za neprítomný za za za 
 

   

  bod č. 1 
Návrh na schválenie rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkových organizácií na rok 2022 
 

Materiál prezentovala Michaela Stehlová.  Rozpočet je vyrovnaný. V príjmovej časti zníženie 

podielových daní ovplyvnilo sčítanie obyvateľov (o viac než 362 tis. €), zvyšujú sa príjmy na 

daniach a poplatkoch. Výdavky sú ovplyvnené okrem viacerých legislatívnych zmien aj zvýšením 

cien energií, potravín a iných komodít.   

 

Diskusia:  

Beke: Okrem rekonštrukcie sochy Františky vyžaduje rekonštrukciu aj socha Ilony Póschovej 

(umiestnená na cintoríne), ktorá si to zaslúži. Socha je aj v zozname pamiatok.  

Piku: Informoval sa ohľadom cintorína v severnej časti mesta. Pokiaľ je to cintorín, mal by byť 

oplotený.  

Beke: na cintoríne v severnej časti mesta sa už nepochováva, plynie tlecia doba. Dlhšie sa hovorí 

o potrebe nového cintorína, mala by sa už pripravovať projektová dokumentácia.     

 

Uznesenie č. 1/01/2023: Komisia odporúča schváliť návrh rozpočtu mesta na rok 2023 podľa 

návrhu.  

Hlasovanie:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za  neprítomný Za  Za Za 
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  bod č. 2 
Správa o činnosti TSP za obdobie 08 – 12 / 2022 

– informácia v zmysle VZN 
 

Správu predložila Lucia Csuporiová, terénna pracovníčka. Správa je zverejnená na webovom 

sídle mesta.   

 

Diskusia: 

Vaško: informoval sa ohľadom stavu tzv. čiernych stavieb, či sú zmapované a či počet rastie.  

Csuporiová: Čierne stavby majú zmapované, ich počet v severnej časti nerastie. Klienti sa na 

nich obracajú so žiadosťami o pomoc najmä pri exekúciách. Veľký záujem je tiež o služby 

v stredisku osobnej hygieny a práčovne, využíva sa aj automat na pitnú vodu. 

Piku: Problém v severnej časti je s odvozom odpadu. Z veľa ulíc nie je možné odvážať odpad, 

lebo sú úzke a nákladné auto nimi neprejde. Legislatíva hovorí, že obyvateľ je povinný platiť 

za odvoz odpadu, no odvoz musí zabezpečiť mesto. Keďže mesto nezabezpečuje odvoz z týchto 

ulíc, obyvatelia neplatia za odpad. Navrhol, aby sa nádoby na odpad z týchto ulíc nosili na 

miesto, na ktoré je prístup nákladným autom. Zabezpečovali by to aktivační pracovníci a boli 

by tak lepšie využití ako v iných častiach mesta.        

 

 

Uznesenie č. 2/01/2023: Komisia berie správu o činnosti TSP na vedomie.    

Hlasovanie:  
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná za  neprítomný   Za  Za Za 
 

 

 

 

 

V rámci rozvojovej stratégie bola vyhotovená hierarchicky usporiadaná štruktúra cieľov, priorít, 

opatrení a aktivít. V nadväznosti na ciele boli definovane priority a opatrenia, ktoré ich bližšie 

špecifikujú. Najdôležitejšou časťou sú aktivity, realizáciou ktorých bude postupne naplnená vízia 

mesta Rožňava v rámci tohto strategického dokumentu.  

 
Diskusia:  

Kováč: * V prioritách mesta sú uvedené služby, ktoré sú poskytované v meste neverejnými 

poskytovateľmi, v súčasnosti aj Diecézna charita začína poskytovať nové služby. Zrejme chýba 

informovanosť obyvateľov, bolo by treba zaktualizovať poskytovateľov sociálnych služieb 

a spropagovať poskytované služby.  * Informoval sa, o aké sociálne zariadenie ide, ktoré sa má 

vytvoriť na Námestí baníkov. * Informoval sa ohľadom obyvateľov, ktorí majú trvalý pobyt len 

mesto Rožňava. Ich počet je dosť vysoký.  

Vaško:  * Skôr, ako zriadenie výdajne potravinovej banky, by bolo vhodnejšie riešiť sociálne 

predajne, kde by nízkopríjmové rodiny mohli nakúpiť lacné potraviny. Charita v Trnave zriadila 

niečo podobné (rodiny majú preukaz, že sú nízkopríjmové). * V dokumentoch nie je dostatočná 

stratégia pre mladých na zmysluplné trávenie voľného času. * Informoval sa ohľadom výstavby 

nového komunitného centra. * Informoval sa, či mesto disponuje bližšími informáciami o výstavbe 

štátnych nájomných bytoch.   

Valková: * V zozname obyvateľov s trvalým pobytom len mesto Rožňava nie sú všetci 

bezdomovci. Ak sa niekomu zruší pobyt na adrese a neprihlási sa na inú, automaticky má pobyt len 

Rožňava. * Niektoré aktivity,  ktoré sú definované  v dokumentoch vzišli z dotazníkov, ktoré 

vyplňovali obyvatelia a z pracovných skupín. Kto navrhoval konkrétne aktivity a čo pod tým 

  bod č. 3 
Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Rožňava na roky  

2023–2027 a Komunitný plán sociálnych služieb mesta Rožňava na roky 2023-2027 
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myslel, nevieme. * Vybudovanie nového komunitného centra je aktivita na základe uznesenia 

mestského zastupiteľstva. Súčasné KC je v budove, v ktorej sa nachádzajú aj byty s nižším 

štandardom. Toto bráni zapojiť sa do projektu prípadnej rekonštrukcie, keďže neoprávnené 

výdavky by sa tým výrazne navýšili. * Ako odbor máme výhrady k niektorým častiam dokumentu 

a opatreniam, ktoré nie sú celkom jasné alebo ich považujeme za nepotrebné (niekto iný už túto 

aktivitu realizuje). Problém bude pri vyhodnocovaní plnenia aktivít. Platný dokument je potrebné 

mať pri žiadostiach o granty. Keďže ide o otvorený dokument, prípadné zmeny v aktivitách môžu 

byť prehodnotené pri vyhodnotení.        

 

Uznesenie č. 3/01/2023: Komisia odporúča schváliť strategické dokumenty mesta.  

 

Hlasovanie:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za  neprítomný Za  Za Za 

       

 
 

  bod č. 4 
VZN o podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení 

starostlivosti o deti do troch rokov veku dieťaťa – návrh na zmeny 
 

V § 3 VZN o podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti 

o deti do troch rokov veku dieťaťa je určená výška úhrad za celodennú stravu pre deti  v zariadení. 

Pri určení stravnej jednotky sa vychádzalo z vtedy platnej hodnoty celodennej stravy v zmysle 

prílohy č. 1 VZN mesta Rožňava o zabezpečení stravovania v zariadení školského stravovania 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Keďže sa toto VZN mení, je potrebné zmeniť aj VZN  

o podmienkach poskytovania a úhradách za sociálne služby v zariadení starostlivosti o deti do troch 

rokov veku dieťaťa. V návrhu už nie je uvedená konkrétna suma, ale odkazuje sa na VZN, v ktorom 

je stanovená hodnota celodennej stravy pre deti MŠ a jej splatnosť. Pre zjednodušenie predpisu 

platieb a úhrad, sa navrhuje  splatnosť režijných nákladov na výrobu, výdaj jedál a nápojov po 

uplynutí mesiaca podľa počtu dní, za ktoré bola strava poskytnutá.  V súčasnosti celková hodnota 

celodennej stravy je 3,14 €. Po zvýšení bude hodnota 3,50 €.  

 

Valková: Informovala členov o sociálnej službe, ktorú mesto poskytuje od októbra 2022. 

V súčasnosti je v zariadení 5 detí. Propagácia novej sociálnej služby prebehla v Rožňavských 

novinách, Rožňavskej televízií, na sociálnych sieťach. Všetky obce v okrese boli informované o tom, 

že mesto zriadilo zariadenie pre deti do 3 rokov.  Vysvetľuje sa rodičom, že v prípade umiestnenia  

dieťaťa v zariadení, o rodičovský príspevok neprídu ako v prípade, že dieťa umiestnia 

v predškolskom zariadení. Ide o sociálnu službu, ktorá je pre mesto stratová. Po vyčíslení všetkých 

nákladov budú vypočítané ekonomicky oprávnené náklady za túto sociálnu službu. Od nikoho 

nevieme žiadať príspevok na túto službu, jediný príjem je len príjem od rodičov. V prípade 

poskytovania služby neverejným poskytovateľov, by tento mohol žiadať príspevok na prevádzku od 

mesta. Vo februári 2022 mesto podávalo žiadosť o NFP na zriadenie zariadenia. Výsledok úspešnosti 

nám bol oznámený až začiatkom tohto roka. Čakáme na zmluvu a bude potrebné zvážiť, či budeme 

vedieť udržať projekt  na potrebné obdobie.  
 

 

 

Uznesenie č. 4/01/2023: Komisia odporúča schváliť zmeny VZN podľa návrhu.  

Hlasovanie:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za  neprítomný Za  Za Za 
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  bod č. 5 
Bytová agenda 

– informácia v zmysle VZN 
 

Informácie v zmysle VZN o doručených žiadostiach o pridelenie bytu a spôsobe ich vybavenia, 

o vyradených žiadostiach, o voľných bytoch.    
 

 

Uznesenie č. 5/01/2023: Komisia berie informáciu na vedomie.   

Hlasovanie:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za  neprítomný  Za  Za Za 
 

 

 

 

 

 

 

 

  bod č. 6 Rôzne  

 

a) Plnenie uznesení  

Uznesenia z komisie zo dňa 28.11.2022 boli plnené podľa odporúčania komisie.   
 

 

Uznesenie č. 6/01/2023: Komisia berie informáciu na vedomie.   

Hlasovanie:   
Zoltán  

Beke 

MUDr. Gabriela 

Takáč Senglerová 

Ing. Jozef 

Kováč 
Mgr. Marek 

Krajňák 

Vojtech Piku Mgr. Csaba  

Simon 

Mgr. Andrej 

Vaško 

Za neprítomná  za  neprítomný  Za  Za Za 
 

 

 

 

 

Záver   
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na komisii. Najbližšie zasadanie komisie sa 

uskutoční podľa harmonogramu 13.3.2023.  

 

 

 

 

 

 

Zoltán Beke      
predseda komisie                                                           

 

 

 

 

Zapísala: Ľudmila Černická 

tajomníčka komisie  

 

 

 

 

Doručenie: primátor mesta, zástupca primátora, hlavný kontrolór mesta, vedúci odborov MsÚ, 

predkladatelia materiálov.  

Zverejnenie: na webové sídlo mesta Rožňava  


